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Vragen van het lid Amhaouch (CDA) aan de Minister van Infrastructuur en 
Waterstaat over winterweer op het spoor (ingezonden 13 december 2017). 

Vraag 1
Heeft u het bericht gelezen dat er ongeveer 60 (wissel)storingen door 
winterweer waren?1 

Vraag 2
Kent u ook de wintermaatregelen die ProRail door kan voeren als er slecht 
weer op komst is?2 

Vraag 3
Kunt u aangeven welke maatregelen ProRail heeft doorgevoerd, wat de reden 
daarvan was en of de ingevoerde maatregelen effectief waren? 

Vraag 4
Kunt u ook aangeven welke maatregelen niet zijn doorgevoerd en waarom 
dat niet gedaan is? 

Vraag 5
Hoe ver is de implementatie van de invoering van het nieuwe robuuster 
wisselverwarmingsysteem? 

Vraag 6
Kunt u aangeven in hoeveel gevallen de wisselverwarming niet gewerkt heeft 
en waarom niet? 

Vraag 7
Kunt u aangeven hoe het komt dat de storingen zondag rond Gouda en 
Amersfoort zo omvangrijk waren? 

Vraag 8
Deelt u de conclusie dat het preventief opheffen van treindiensten niet heeft 
geleid tot het blijven rijden van de resterende treinen? Zo nee, waarom niet? 
Zo ja, moet deze preventieve maatregel dan wel in stand blijven? 

1 http://www.treinreiziger.nl/hinder-op-spoor-sneeuw/
2 http://www.prorail.nl/reizigers/weersinvloeden/winter
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Vraag 9
Kunt u aangeven waarom treinen die wel bleven rijden in de uitgedunde 
dienstregeling niet verlengd zijn?
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